
RG.0012.4.5.2023 

Protokół Nr 46 /23 

posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 18 września 2023 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (Lista obecności w załączeniu), Wójt 

Gminy Narewka – J. Gołubowski, B. Masalska – Skarbnik Gminy, J. Chomczuk – Sekretarz 

Gminy. Przewodniczący Komisji P. Nieścieruk powitał obecnych i przedstawił porządek obrad 

posiedzenia (5 głosów „za”), który przedstawia się następująco:   

1. Ochrona zdrowia na terenie gminy. 

2. Informacja o aktywnych formach walki z bezrobociem. 

3. Stan przygotowania SP w Narewce do rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Gminy. 

5. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Ochrona zdrowia na terenie gminy.  

W posiedzeniu Komisji wziął udział  p. M. Wappa, Kierownik Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Narewce, który przedstawił informacje dotyczące funkcjonowania Ośrodka 

Zdrowia. Przedstawił dane statystyczne za 2023 rok, przedstawił informacje dot. 

funkcjonowania poradni rehabilitacyjnej, profilaktyki szczepień, Covid 19, a także 

funkcjonowania gabinetu dentystycznego. Podkreślił, że w Poradni zadeklarowanych jest 2516 

pacjentów, zatrudnionych jest 2 lekarzy oraz 2 rejestratorki medyczne. W okresie wakacyjnym 

przyjmowani są pacjenci tzw. przyjezdni - turyści. Podsumowując wypowiedź wyjaśnił, że 

poradnia w Narewce funkcjonuje bez zakłóceń. Zapytań nie zgłaszano.  

Do punktu 2-go. Informacja o aktywnych formach walki z bezrobociem. 

W posiedzeniu Komisji udział wziął M. Roszczenko – Dyrektor PUP w Hajnówce, który 

przedstawił informacje dot. osób bezrobotnych w gminie Narewka, a także powiecie 

hajnowskim, tj. 103 osoby w gminie Narewka (w tym 42 kobiety), przy 1115 osobach 

bezrobotnych w powiecie hajnowskim. Następnie omówił współpracę PUP z innymi 

jednostkami tj. Wojsko Polskie, Straż Graniczna, Służba Więzienna. Przedstawił zasady 

zatrudniania bezrobotnych w Urzędzie Gminy, tj. prac interwencyjnych, robót publicznych, 

odbywania stażu przez osoby bezrobotne. Zapytania dotyczyły grupowych zwolnień z firmy 

PRONAR w Narewce.  

Do punktu 3-go. Stan przygotowania SP w Narewce do rozpoczęcia roku szkolnego 

2023/2024. 

 Dyrektor SP w Narewce L. Tarasiewicz przedstawiła Informację dot. stanu 

przygotowania Szkoły Podstawowej w Narewce do rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024. 

Omówiła działalność statutową szkoły, strukturę organizacyjną tj. stan zatrudnienia i liczbę 

uczniów w szkole, stan bazy lokalowej i infrastruktury sportowej, wyposażenie w pomoce 

dydaktyczne oraz kierunki realizacji zadań z zakresu oświaty w roku szkolnym. Radni 

zaapelowali o terminowe przedstawianie Informacji… tj. przed rozpoczęciem roku szkolnego 

będącego jej przedmiotem. (W załączeniu). 



Do punktu 4-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XLIX sesji w dniu 20 września 2023 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie (projekty uchwał w załączeniu):  

- zmian w budżecie Gminy Narewka na 2023 rok;  

 

B. Masalska - Skarbnik Gminy omówiła przedstawione projekty uchwał. Przedstawiła 

poszczególne zmiany i udzieliła odpowiedzi na zapytania radnych. W posiedzeniu Komisji 

udział wzięła Dyrektor GOK w Narewce – P. Lewsza, która odniosła się do budżetu GOK w 

Narewce. Przedstawiła plan finansowy oraz zaplanowane wydatki, a następnie omówiła plan 

wydatków podkreślając, że do końca roku brakuje w planie wydatków środków w wysokości 

100 000,-zł. Wyjaśniła, że wydatki te dotyczą wzrostu wynagrodzeń dla pracowników, 

konieczność poniesienia opłaty za prawa autorskie tj. ZAIKS, wysoki koszt opłaty za pompę 

ciepła, niedoszacowanie wynagrodzeń w związku ze wzrostem minimalnej płacy. Podkreśliła, 

że dodatkowe zajęcia prowadzone są własnymi siłami. Na zapytanie radnej W. Bndaruk 

wyjaśniła, że na dodatkowe wydarzenia tj. Maratony Kresowe GOK wydatkował 8.000,- 

pozostałych wydarzeń gminnych tj. regat i turnieju tenisa nie wydatkowano ze środków budżetu 

GOK-u. Kolejno omówiła wydatki GOK-u na instruktorów prowadzących zajęcia, najniższe 

wynagrodzenia pracowników, koszty utrzymania GOK-u. Skarbnik Gminy – B. Masalska 

omówiła treści korespondencji prowadzonych pomiędzy gminą i GOK, błędy rachunkowe w 

przedstawianych dokumentach i podkreśliła, że  jej zdaniem nie brakuje środków finansowych 

w budżecie GOK -u. Dyrektor GOK – P. Lewsza zaprzeczyła i zaapelowała o dokonanie zmian 

w budżecie gminy i udzielenie dotacji na dalsze funkcjonowanie GOK-u.   

Członkowie Komisji przy 2 głosach „za”, 2 „wstrzymujący się” i 1 przeciw” 

zaopiniowali pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.   

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2023-2030; 

 

(2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujący się”) 

 

- udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Hajnówka;  

 

(2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujący się”) 

 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu; 

(5 głosów „za”) 

 

- przekazania skargi według właściwości; 

- pozostawienia skargi bez rozpatrzenia; 

 

 Projekty uchwał po ich przedstawieniu przez Sekretarza Gminy J. Chomczuka zaopiniowano 

jednogłośnie (5 głosów „za”). 

- rozpatrzenia skargi;  

(2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”). 



- określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Narewka. 

 

Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany 

projekt uchwały.  

Do punktu 3-go. Wolne wnioski. 

W posiedzeniu Komisji udział wziął p. Mieczysław Ogiełło – właściciel Żłobka 

Maluszek Tytusek, który zwrócił się z apelem o zwiększenie dofinansowania z 200 zł na 500 zł 

na dziecko uczęszczające do żłobka. Wyjaśnił, że z uwagi na małą liczbę dzieci 

uczęszczających do żłobka, utrzymanie żłobka jest nieopłacalne. W związku z tym wnioskował 

o zwiększenie tej dotacji.  

Omówiono temat wymiany oświetlenia ulicznego w gminie i czasu palenia się 

oświetlenia ulicznego. Podejmowano temat naprawy dróg gminnych w miejsc. Siemianówka, 

zgłoszono naprawę ul. Polnej (na wys. P. Zasim).  

Ponadto przedstawione zostały pisma wpływające do Rady Gminy Narewka, 

wyjaśniono, że Wojska Obrony Terytorialnej wystąpiły z wnioskiem w sprawie nabycia OEE 

w Siemianówce. 

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący posiedzenia 

            Paweł Nieścieruk 


